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15 Questions jointes de 

- Daniel Senesael à Annelies Verlinden (Intérieur 

et Réformes institutionnelles) sur "La 

négociation sectorielle de revalorisation 

salariale du personnel de police" (55026431C) 

- Sigrid Goethals à Annelies Verlinden (Intérieur 

et Réformes institutionnelles) sur "La grève au 

sein du SSGPI" (55026503C) 

15 Samengevoegde vragen van 

- Daniel Senesael aan Annelies Verlinden 

(Binnenlandse Zaken en Institutionele 

Hervormingen) over "De 

sectoronderhandelingen over de 

loonsverhoging bij de politie" (55026431C) 

- Sigrid Goethals aan Annelies Verlinden 

(Binnenlandse Zaken en Institutionele 

Hervormingen) over "De staking bij het SSGPI" 

(55026503C) 

 

15.01  Daniel Senesael (PS): Monsieur le 

président, madame la ministre, à la suite des 

négociations sur la revalorisation salariale du 

personnel de police, un premier accord a été 

conclu avec les syndicats SLFP et SNPS. 

 

Le 10 mars dernier, deux autres organisations 

syndicales, la CSC et la CGSP, ont entrepris une 

action de blocage de l'aéroport de Bierset, 

rassemblant une centaine de policiers, selon la 

presse. Dans le cadre de cette négociation 

structurelle, lesdits syndicats revendiquent une 

augmentation salariale plus importante que celle 

négociée en janvier dernier ainsi qu'une emphase 

sur le personnel administratif et logistique dans le 

cadre des négociations. Estimant les avancées 

insuffisantes et incertaines, ces derniers 

demandent une reprise des négociations avant la 

date prévue de 2024. 

 

Madame la ministre, quelles sont vos intentions 

face aux revendications syndicales exposées? Un 

nouvel agenda de négociations est-il prévu afin de 

répondre au questionnement des différents 

syndicats policiers? Étant bourgmestre et 

président de conseil de police, j'aurais également 

souhaité recevoir votre retour concernant 

l'échéancier, la concertation avec les pouvoirs 

locaux, le coût pour nos finances communales, 

locales et la soutenabilité de cet accord de 

revalorisation salariale? 

 

15.02  Sigrid Goethals (N-VA): Mevrouw de 

minister, we weten effectief dat het SSGPI een 

stakingsaanzegging had ingediend voor een 

periode van een week, die vorige week op 

25 maart 2022 afliep. Het kondigde in die 

aanzegging aan effectief actie te zullen 

ondernemen, zoals het werk neerleggen. Dat 

heeft men effectief ook gedaan bij de Brusselse 

diensten. 

 

Waarom organiseert het die staking? Dat weten 

wij allemaal. Dat is uiteindelijk altijd om gehoor te 

vinden. Men vindt geen gehoor, noch bij de 

hogere overheden noch bij u blijkbaar. Zoals de 

heer Senesael al aangaf, zijn de acties ook gelinkt 

aan de beloofde loonsverhogingen binnen de 

federale politie. Er werd ons ook medegedeeld dat 

het secretariaat zelf de komende drie jaar geen 

aanwervingen meer zou mogen doen en dat het 

dringend nood heeft aan nieuw materiaal, dat ook 

op zich laat wachten. Besparingen voor een 

bedrag van een dertigtal miljoen euro zouden 

moeten gebeuren. Op lange termijn zou er een 

algemene ontevredenheid zijn over het 

personeelswelzijn. 

 

Het SSGPI vreest ook zijn onafhankelijkheid te 

verliezen. Het was tot nu budgettair volledig 

onafhankelijk is, maar nu zullen de budgetten in 

de federale politie worden gestopt, die daarmee 

aankopen doet. 

 

Was u effectief op de hoogte van de 

stakingsaanzegging en de acties? Kunt u mij 

bevestigen dat het SSGPI de komende drie jaar 

geen extra aanwervingen meer mag doen? 

Bevestigt u de besparingen voor een bedrag van 

dertig miljoen euro? Ten slotte, bent u al in 

gesprek gegaan met hen? Wat waren de 

conclusies? 

 

15.03  Annelies Verlinden, ministre: Tout 

d'abord, monsieur Senesael, comme je l'ai déjà 

déclaré devant ce Parlement, le financement de 

l'accord intermédiaire fera l'objet de nouvelles 

discussions au sein du gouvernement. Je peux 

vous dire que cela se fera dans les prochains 

jours, comme prévu dans le cadre du contrôle 

budgétaire. J'ai toujours associé les villes et les 

communes à toutes les étapes des négociations 

et je les ai régulièrement consultées pour la 

poursuite des travaux. J'ai toujours cherché en 

tenant compte du contexte financier à limiter 

l'impact budgétaire sur les autorités locales. 

 

En faisant cela, je suis une alliée des communes 

dans ce dossier. J'ai remarqué, une fois de plus 

aujourd'hui, qu'un certain nombre de collègues 

dans cette Chambre me soutiennent dans cette 

démarche. 

 

Le 28 janvier, j'ai conclu cet accord conditionnel 

intermédiaire avec deux des quatre syndicats 

reconnus représentatifs concernant, d'une part, 

une augmentation salariale quantitative pour le 
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personnel opérationnel et, d'autre part, une 

correction salariale pour le personnel CALog de la 

police intégrée. Je l'ai déjà expliqué en détail lors 

de commissions précédentes. 

 

Comme vous le soulignez vous-même, cela était 

insuffisant pour les deux autres syndicats. Ils 

n'étaient pas satisfaits de l'adaptation salariale qui 

devait tenir compte des échelles comparables 

applicables dans le SPF. Dans ce contexte, ils 

souhaitaient poursuivre les négociations. Je pense 

que l'accord conclu entre-temps est, dans la 

phase actuelle, le meilleur résultat possible 

compte-tenu du contexte budgétaire de toutes les 

autorités dans notre pays. 

 

Ik ben altijd duidelijk geweest dat er naast een 

kwantitatief luik ook een kwalitatief luik bijhoort om 

bij te dragen tot een aantrekkelijkere politie. De 

onderhandelingen voor dat kwalitatieve luik lopen 

nog. 

 

Ik ben, mevrouw Goethals, inderdaad op de 

hoogte van de stakingsaanzegging en de acties bij 

het SSGPI. De aanzegging is er niet enkel voor 

het SSGPI maar ook voor de medewerkers van de 

federale politie. Ze is in het bijzonder gelinkt aan 

de uitbetaling van de lonen omwille van de 

problemen met de implementatie van de 

backhand van de nieuwe loonmotor.  

 

De medewerkers geven aan een te hoge 

psychosociale druk te ervaren. Er zouden 

eveneens nog achterstallen zijn die aan de 

medewerkers van de geïntegreerde politie betaald 

moeten worden. 

 

Betreffende de loonmotor kan ik u bevestigen dat 

de nodige druk op de uitvoerende firma wordt 

uitgeoefend om ervoor te zorgen dat ook de 

laatste punten zo snel mogelijk worden opgelost 

zodat iedereen correct en tijdig betaald kan 

worden. De problemen hebben voornamelijk nog 

betrekking op de behandeling van schulden en het 

oplossen van verschillen die werden vastgesteld 

tijdens de parallelruns in de maanden oktober, 

november en december. 

 

De vertraging en de achterstallen hebben twee 

oorzaken. De eerste is de achterstand die nog 

aanwezig is met betrekking tot de uitbetaling van 

woon-werkgerelateerde verplaatsingskosten. Het 

SSGPI onderneemt zo snel mogelijk acties om 

deze weg te werken samen met de collega's van 

de directie ICT van de federale politie. Daarnaast 

zijn er nog dossiers die geblokkeerd werden 

tijdens de parallelruns in oktober, november en 

december. Het SSGPI bekijkt deze dossiers 

samen met de uitvoerende firma om ze zo snel 

mogelijk op te lossen. 

 

De eerste groep nog geblokkeerde dossiers werd 

als gevolg van de interventies in februari opgelost. 

Met de uitbetaling van de wedden van maart zal 

een volgende grote groep dossiers ook 

gerealiseerd kunnen worden. 

 

Betreffende de besparing op de kredieten van de 

sectie 17 – Federale politie en geïntegreerde 

werking, wil ik meegeven dat het directiecomité 

van de federale politie de opdracht gegeven is om 

een strategisch plan uit te werken dat rekening 

houdt met de behoeften van het SSGPI. Ik kijk 

ernaar uit en we zullen vast de gelegenheid 

hebben om daarover van gedachten te wisselen. 

 

15.04  Daniel Senesael (PS): Madame la 

ministre, je vous remercie de votre réponse. 

 

J'entends que le prochain contrôle budgétaire sera 

particulièrement important au vu du coût qui sera 

affecté par les différentes autorités du pays. De 

plus, je me réjouis de constater que vous êtes une 

alliée des communes. 

 

Cependant, il est réaliste de se dire que nous 

nous trouvons devant une équation difficile. D'une 

part, nous entendons les revendications légitimes 

de nos policiers en vue d'une revalorisation de 

leur barème. D'autre part, nous ne pouvons nier le 

contexte financier compliqué, tant il est difficile 

aux autorités politiques de ce pays d'équilibrer leur 

budget. Il importe donc de trouver la meilleure 

solution possible à cette équation. 

 

15.05  Sigrid Goethals (N-VA): ik wou de 

minister bedanken voor de duidelijke antwoorden. 

 

Het incident is gesloten. 

L'incident est clos. 

 

De voorzitter: De samengevoegde vragen 

nr. 55026462C van mevrouw Leoni en 

nr. 55026557C van mevrouw Zanchetta vervallen. 

Vraag nr. 55026495C van de heer Thiébaut wordt 

uitgesteld, net als vraag nr. 55026502C van 

mevrouw Chanson. 

 

16 Samengevoegde vragen van 

- Tania De Jonge aan Annelies Verlinden 

(Binnenlandse Zaken en Institutionele 

Hervormingen) over "De hulpverleningszones" 

(55026517C) 

- Anja Vanrobaeys aan Annelies Verlinden 

(Binnenlandse Zaken en Institutionele 

Hervormingen) over "De opvolging van het 


